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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter, 

Roosendaal is aangesloten bij het Bijenlandschap West-Brabant, samen met 32 partners en 
instanties. Eind 2019 is hiervoor ook een convenant afgesloten. Vertrekpunt hierbij is het zich 
samen inzetten voor het verbeteren van het leefgebied van bijen en andere bestuivers.

In de Roosendaalse Bode van 20-12-2019 kunnen we teruglezen:

“Meer dan 75 procent van onze voedselgewassen, groenten en fruit, is afhankelijk van bestuiving. 
Van de wilde planten in de natuur is zelfs meer dan 85 procent afhankelijk van bestuiving. Naast bijen 
(als de honingbij en wilde bij) zorgen ook hommels, zweefvliegen en vlinders voor bestuiving. De 
aantallen en soorten gaan echter hard achteruit. Dat geldt wereldwijd, maar zeker ook voor Nederland 
en West-Brabant. De helft van de 360 soorten wilde bijen wordt met uitsterven bedreigd en staat op 
de rode lijst.”

Er zijn in Nederland al voorbeelden hoe dit kan worden verwezenlijkt, zoals boeren die randen van 
hun grond beschikbaar stellen voor het inzaaien van bloemzaad. In veel gevallen wordt dit bloemzaad 
beschikbaar gesteld door de gemeente. Dit voorbeeld en andere voorbeelden kunnen zeker helpen bij 
het omzetten van de intentie naar concrete actie.

Wij begrijpen dat het college al op voorspraak van wethouder Raaijmakers bezig is met 
beleidsontwikkeling op dit onderwerp.

De fractie van de VLP wil hieromtrent het volgende vragen: 

1.      Klopt het dat u bezig bent om een initiatief te ontplooien m.b.t. het Bijenlandschap West- 
Brabant? Zo ja, wanneer kunnen we dit verwachten?

2.      Is het mogelijk dat u een informatiebijeenkomst organiseert, bij voorkeur in de natuur, om ons 
meer te vertellen over uw initiatieven?

3.      Op welke wijze is het mogelijk voor inwoners, natuurbeschermers en/of agrariërs om hier 
inbreng en ideeën voor aan te leveren, zoals hierboven ook vermeld?

Alvast dank voor uw beantwoording.

Namen de VLP,

Arwen van Gestel

Namens de fractie van VLP,

Arwen van Gestel

https://www.internetbode.nl/regio/roosendaal/302403/west-brabant-heeft-grootste-netwerkorganisatie-voor-bijen


Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1; nee.

2; er zijn geen initiatieven. We houden bij onze inrichtingsplannen en reconstructies al rekening met 
wilde bijen en andere bestuivers. We willen uw raad best een handreiking doen dat, als er vanuit de 
raad interesse is voor uitleg over de nationale bijenstrategie en wilde bijen en andere bestuivers, we 
bereid zijn om op verschillende locaties tekst en uitleg te geven.

3; NVT

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


